
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. május 30-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett, Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Major Ferencné, Seresné Lados 
Éva, Szöllősi János, Tóth Imre 9 fő képviselő.  
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Lóczi István aljegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Göröcs László a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény megbízott 
vezetője, 
Tóth Dániel rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka. 
 
 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 9 fő jelen van, a testület határozatképes, 
az ülést megnyitja. Megkérdezi, hogy a meghívóban szereplő 14 napirendi ponttal 
kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, vagy plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Major Ferencné alpolgármester: javasolja, hogy nyílt ülésben tárgyalja a testület az EFOP-
1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú járási projekt keretében szolgáltatók kiválasztásáról 
szóló előterjesztést. 
 
Szöllősi János képviselő: nem napirendi pont javaslata van, hanem a napirendi pontok 
tárgyalása előtt kérdést szeretne feltenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha nem szükséges határozatot hozni a kérdéssel 
kapcsolatban, akkor a napirend elfogadása után felteheti kérdését. 
 
Szöllősi János képviselő: nem igényel határozat hozatalt a kérdése, megköszöni a 
lehetőséget. 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: zárt ülésben 
javasolja tárgyalni Kovács Tamás Richárd kérelmét, melyet a pénzügyi bizottság is tárgyalt.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 11. napirendi pontként tárgyalja a testület az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 
azonosítószámú járási projekt keretében szolgáltatók kiválasztásáról szóló előterjesztést? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
159/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 11. pontként kíván 
tárgyalni: 

11./ Előterjesztés az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú járási projekt 
keretében szolgáltatók kiválasztására 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
zárt ülésben 16. napirendi pontként Kovács Tamás Richárd kérelmét tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
160/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet zárt ülésben 16. pontként kíván 
tárgyalni: 

16./ Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 11 napirendi pontot nyílt ülésben, 5 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
161/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról, 
javaslat zárszámadási rendelet elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Javaslat a 2018. évi maradvány felosztására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: NÜVI intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

6./ Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi 
Roma Naphoz történő hozzájárulásra irányuló kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ Előterjesztés az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának 
felülvizsgálatára 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást 
szolgáló fejlesztések támogatására (belterületi járdák felújítása) 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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9./ Előterjesztés támogatási kérelem megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

10./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt 
keretében szolgáltatók kiválasztására 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 

11./ Előterjesztés az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú járási projekt 
keretében szolgáltatók kiválasztására 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 

 
Zárt ülés:  

 
12./ Előterjesztés a Jászladány, Botond vezér u. 4. szám (1930 hrsz.) alatti 

ingatlan felajánlásának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

13./ Előterjesztés a Jászladány, Kenderföld u. 208/1 és 208/2 helyrajzi számú 
ingatlanok vételi ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés a Jászladány, Jókai u. 24. szám (2902 hrsz.) alatti ingatlan 
vételi ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

15./ Előterjesztés a Jászladány, Széchenyi u. 10/a szám (310/2 hrsz.) alatti 
ingatlan felajánlásának ismételt megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

16./ Kovács Tamás Richárd kérelmének megtárgyalása 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Napirendi ponton kívül: 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkéri Szöllősi János képviselőt, hogy tegye 
fel kérdését. 
 
Szöllősi János képviselő: tavalyi évben tárgyalta a testület az ételbár mögötti ingatlan 
megvételét, és amikor az ügyvédnő jelen volt a testületi ülésen, akkor tájékoztatta a 
képviselőket, hogy a per lezárult, és az önkormányzat tulajdonába került az ingatlan. Nincs 
tudomása róla, hogy az ingatlant az önkormányzat birtokba vette volna. Kérdése, hogy hol tart 
ez az ügy, birtokba lehet-e venni az ingatlant, vagy nem engedik be oda az önkormányzatot?  
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Göröcs László mb. intézményvezető: volt a helyszínen, de nincsen kulcs, nincs közmű, nincs 
ajtó, ablak, tető. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tehát birtokba vették, csak nincs ott semmi. 
 
Szöllősi János képviselő: akkor nem lehet megnézni az ingatlant? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: de meg lehet nézni, mert nincs ajtó rajta.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: Szöllősi János képviselő úr arra gondolt, hogy a nagykapun 
nem tudnak bemenni.  
 
Szöllősi János képviselő: igen, arra gondolt.  
 
Göröcs László mb. intézményvezető: a telekhatáron van a nagykapu, amin be lehet menni, 
azt mondta Szórád Károly, hogy az az ő tulajdona, szólni kell neki, ha menni akarnak, nincs 
akadálya a bejutásnak. 
 
Lovász Imre jegyző: köteles beengedni az önkormányzatot, mert szolgalmi jog van 
bejegyezve.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha az a kérés, hogy menjenek be megnézni, 
akkor annak nincs akadálya.  
 
Szöllősi János képviselő: ez fura helyzet, hogy a szolgalmi jog megvan, de mégis neki kell 
szólni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: bármikor be lehet jutni az ingatlanba. 
 
Bertalan László képviselő: arról volt szó, hogy a Művelődési Ház melletti elhanyagolt 
ingatlant megpróbálja az önkormányzat megvenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a tulajdonos fel van szólítva a gaztalanításra 
folyamatosan. Ha az önkormányzat tesz vételi ajánlatot, akkor valószínűleg magas lesz az ár, 
meg kell várni, hogy a tulajdonos ajánlja fel megvásárlásra az ingatlant.  
 
Tóth Imre képviselő: a szociális otthon felől van egy zsákutca, és ott van egy kiskapu. 
Megvizsgálták már ezt a bejárati lehetőséget? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: a lapos tetős rész a Szórád Károlyé, és össze van építve 
azzal az épülettel, amit megvásárolt az önkormányzat. Ott nem lehet átmenni, mert épület van. 
Meg fogják vizsgálni ezt a kiskaput, de nincs akadálya annak sem, hogy Szórád Károly felől 
jussanak be.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kimennek a helyszínre megnézni. 
 
Szöllősi János képviselő: a másik kérdése, hogy tavaly az önkormányzat elkészíttette több 
utca aszfalttal történő borítását, kérdése, hogy jelentett-e be az önkormányzat garanciális 
igényt a hibák kijavítására, mert egyik másik utca katasztrofális állapotban van? 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: februárban és májusban írásban tértivevényes 
levéllel keresték meg a kivitelezőt. A leveleket átvette, egyelőre ennyit tudtak tenni. 
 
Szöllősi János képviselő: akkor kérték a garanciális javítást? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, kettő levél lett küldve, most már az 
ügyvédeknek lesz átadva az ügy, hogy jogi úton induljanak el. 
 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 
 
 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról, javaslat 
zárszámadási rendelet elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzat zárszámadásáról készült írásos 
előterjesztést mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az ide vonatkozó jogszabályok alapján készítették el 
a zárszámadási rendelet-tervezetet. Az előterjesztésben olvasható, hogy az önkormányzat 
2018. évi költségvetését 1.921.206.340,- forint bevétellel és 1.425.449.511,- forint kiadással 
zárta. Az előterjesztés táblázatai tartalmazzák az eredeti előirányzatot, a módosítást, és a 
teljesítést, valamint százalékos arányban a teljesítést. A bevételek úgy alakultak, ahogyan 
tervezték, a kiadások már kevésbé alakultak a tervezetthez képest. Mindenütt megtakarítás 
tapasztalható, a legnagyobb megtakarítás a beruházásoknál látható, a TOP-os pályázatok 
szinte mindegyike erre az évre nyúlnak át, csak a Polgármesteri Hivatal felújítása fejeződött 
be a tavalyi év folyamán. Az előterjesztés tartalmazza a beruházásokat, melyik intézménynél 
milyen beruházások történtek, valamint tartalmazza a maradvány összeget, mely 
495.756.829,- forint. A maradvány felosztása a következő napirendi pont témája. 
Amennyiben kérdés van az írásos anyaghoz szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta, és javasolja az írásos anyag elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a pénzügyi 
bizottság javaslatára a 2018. évi zárszámadásról szóló rendelet-tervezetet az előterjesztett 
formában? 
A Képviselő-testület a rendelet tervezetet 9 igen szavazattal – minősített többséggel - 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2019. (V. 31.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2018. évi zárszámadásáról 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 

2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a 2018. évi maradvány felosztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a maradvány felosztásáról készült írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a maradvány összege 495.756.829,- forint, melyből 
működési maradvány 114.278.584,- forint, felhalmozási maradvány 381.478.245,- forint. A 
felhalmozási maradvány a TOP-os pályázatok fizetési kötelezettsége, melyet arra kell 
fordítani. A működési maradvány a táblázat szerint lett felosztva, látható, hogy melyik 
intézménynek mennyi volt december 31-én a pénzeszköze. Az Ozoróczky Mária Szociális 
Központnál és a NÜVI-nél magas a maradvány összege. Fel vannak sorolva az 
önkormányzatnál, hogy melyek azok a kötelezettségek, amelyeket át kell hozni az idei évre, 
amivel tudják csökkenteni a hiányt az 15.392.486,- forint, a többire mindre van kötelezettség. 
Az intézményektől az összes maradványt elvonják, hogy az idei hiányt csökkentsék, ami még 
így is jelentős. Amennyiben kérdés merül föl, szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta, és javasolja az írásos anyag elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a pénzügyi 
bizottság javaslatára 2018. évi maradvány felosztását az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
162/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
2018. évi maradvány felosztása 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Önkormányzat 2018. 
évi maradványának felosztását a következők szerint: 

 

A 2018. év számviteli zárása után a megállapított maradvány: 495.756.829,- Ft. 
Ebből kötelezettséggel terhelt maradvány: 495.756.829,- Ft. 
Szabad maradvány: 0 Ft  
 

A kötelezettséggel terhelt maradvány megoszlása: 
- működési maradvány:  114.278.584,- Ft  
- felhalmozási maradvány:  381.478.245,- Ft 
  Összesen:   495.756.829,- Ft 

 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2018. évi maradványának felosztására a 
javaslat a következő: 

Maradvány felosztása 
adatok Ft-ban 

Működési célú maradvány felosztása 
 

Polgármesteri Hivatal maradványa 289 029 
• Finanszírozás csökkenés 289 029 

Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
maradványa 

3 592 737 

• Finanszírozás csökkenés 3 485 848 
• Vállalkozási tevékenység után befizetési kötelezettség 

Aht.46.§ (3) alapján 
106 889 

 
 

Jászladányi Óvoda és Bölcsőde maradványa 205 899 
• Finanszírozás csökkenés 205 899 

Nagyközségi J. A. Művelődési Ház és Könyvtár 323 063 
• Finanszírozás csökkenés 323 063 

Ozoróczky Mária Szociális Központ 6 454 176 
• Finanszírozás csökkenés 6 454 176 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat intézményi 
maradványa  

484 891 925 

• közmunkaprogram elszámolás visszafizetés 3 003 693 
• 2018. évi december havi nettó bér 31 176 078 
• 2018. évi mutatószámok alapján visszafizetendő 2 705 676 
• TOP 5.3.1 helyi köz.fejl 4 899 999 
• 0. havi állami támogatás megelőlegezése 22 318 692 
• Közművelődés érd növ tám 690 000 

• TOP 1.1.3 Romanő 496 204 
• EFOP 3.9.2 Humán kap fejl 9 200 026 
• EFOP 1.5.3 Humán szolg fejl 6 624 130 
• Tüzifa 6 084 000 
• ASP pályázat céljuttatás 687 600 
• Intézmények elvonása (tény-eredeti) 135 096 
• REKI csökkentés 15 392 486 
2018. évi működési pénzmaradvány 103 413 680 



 9 

 
Felhalmozási célú pénzmaradvány felosztása 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat maradványa  

• TOP Óvoda 
• TOP Kerékpárút 
• TOP Szociális szolgáltatások jav. 
• Közfoglalkoztatás térkő gyártó, targonca 
• Csapadékvíz elvezetés terv 

126 521 049 
      172 717 901 
        65 475 295 
        12 357 100 
          4 406 900 

 
 

 
2018. évi felhalmozási pénzmaradvány összesen  
 

381 478 245 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben  
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: NÜVI intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közmunka programban végzett munkáról 
készült írásos anyagot minden képviselő megkapta, Göröcs László mb. intézményvezetőt 
kérdezi, hogy kívánja-e szóban összefoglalni vagy kiegészíteni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta, és javasolja az írásos anyag elfogadását, illetve a bizottsági ülésen felmerült 
még olyan kérés, hogy az elvégzett munka után a munkaterület fokozottabban legyen rendbe 
téve, illetve saját észrevétele volt még, hogy a Táncsics utcában ígéretes a hagyma.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
163/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2019. április 15-től 
2019. május 22-ig terjedő időszakra. 
Képviselő-testület kéri, hogy az elvégzett munka után a munkaterület fokozottabban 
legyen rendbe téve. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület egy régebbi testületi ülésen írta ki a pályázatot a 
védőnői álláshelyre, melyben a pályázat benyújtási határideje 2019. május 10-ben lett 
megjelölve, határidőre sajnálatos módon nem érkezett egyetlenegy pályázat sem, így javasolja 
a pályázat eredménytelenné nyilvánítását. Valamint egy korábbi képviselő-testületi döntésnek 
megfelelően hoztak egy új pályázati kiírást is, melyben a benyújtási határidő:2019. augusztus 
8. az elbírálás pedig augusztus 22. A pályázat elbírálását követően az álláshely azonnal 
betölthető lenne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
164/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
A védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a védőnői álláshelyre kiírt pályázati 
eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott 
határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
165/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Védőnői álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a védőnői 
állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A védőnői ellátásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség közigazgatási területe 

Ellátandó feladatok: 
a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004.(V.21.) ESZCSM rendeletben 
foglaltak szerint 

Illetmény és juttatások: 
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  
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Képesítési feltételek: 
Az egészségügyi főiskolai, egyetemi védőnői szakképzettség, vagy azzal 
egyenértékűnek elismert oklevél 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz, motivációs levél 
 - végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik. 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. 08.08. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. 08.22. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: védőnő. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a védőnő személyéről. 
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 https://kozigallas.gov.hu és a  Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
Lehetőség van munkáltatói döntésen alapuló illetmény megállapítására. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
 
 
 
 



 13 

5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: sajnos ugyanaz a helyzet, mint a védőnői álláshely esetében, határidőre 
sajnálatos módon itt sem érkezett egyetlenegy pályázat sem, így javasolja a pályázat 
eredménytelenné nyilvánítását. Valamint egy korábbi képviselő-testületi döntésnek 
megfelelően ugyanazokkal a határidőkkel, mint a védőnői álláshely esetében javasolja új 
pályázati kiírását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
166/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
A felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
167/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Felnőtt háziorvosi álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a III. sz. 
felnőtt háziorvosi állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A háziorvosi munkakör betöltésére a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelő III. sz. háziorvosi körzet 

Ellátandó feladatok: 
Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelőjének III. sz. háziorvosi körzetében a 
felnőtt háziorvosi feladatok ellátása, határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelővel 
kötött szerződés alapján. 

Illetmény és juttatások:  
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Egyetemi végzettség, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. 
törvényben, valamint annak végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 23.) 
Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 
tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EüM rendeletben előírt feltételek. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz 
 - iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - Orvosok Országos Nyilvántartásba vételéről szóló igazolás 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. 08.08. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. 08.22. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 
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A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: felnőtt háziorvos. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója, a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a háziorvos 
személyéről. A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat 
kiírója az eljárás során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
  https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A háziorvosi munkakör határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
jogviszonyban, vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelővel kötött szerződés alapján is ellátható. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 
Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot az Egyetemek orvosi 
szakjaira is küldje meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz 
történő hozzájárulásra irányuló kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: írásos kérelem érkezett a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat részéről, melyet mindenki megkapott. Pénzügyi bizottság 
tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság augusztus 10-én 8 órától 18 óráig javasolja biztosítani a sportpályát és az öltözőit, 
valamint hulladéktárolókat, a rendezvényt követően a takarításról a nemzetiségi 
önkormányzatnak kell gondoskodnia. A bizottsági ülésen elhangzott, hogy a kisebbség 
viselkedési módja, morálja az igencsak hagy kívánnivalót maga után.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy a pénzügyi 
bizottság javaslatától eltérő javaslat van-e?  
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Gyárfás Lajos képviselő: a pénzügyi bizottsági ülésen is elmondta, hogy nem támogatja 
semmilyen formában a roma nemzeti önkormányzatnak ezt a kérését. Kéréssel fordulnak az 
önkormányzathoz, miközben az önkormányzat is fordult hozzájuk kéréssel, de ők sem 
teljesítették.  Ahogyan Bertalan László képviselő úr is említette a szemét szedésben sem 
voltak hajlandóak segíteni. Ha nem 50 főről és az elnök úr családjáról szólna, hanem 
valójában a roma nemzeti kisebbségről akkor támogatná a kérelmet, de így semmilyen 
formában nem fogja támogatni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: eddig van a pénzügyi bizottsági javaslata, illetve 
képviselő úr javaslata, hogy nem támogatja. 
 
Bertalan László képviselő: örül, hogy őrsparancsnok úr is jelen van. Mindenkinek van 
véleménye a tavalyi és a tavalyelőtti esetről, és most itt van egy újabb kérelem. 3 évvel ezelőtt 
lehet, hogy azt mondta volna, hogy semmit ne nyújtsanak nekik, mert nem érdemlik meg, 
most is ez a véleménye, hogy nem érdemlik meg, jobban mondva nem érdemli meg az elnök 
úr. De Jászladányon sajnos nagyon sok roma van és nekik ez a roma nap ez nagyon fontos. 
Nem azért mert róluk szól, tudják nagyon jól. Javasolja, hogy ne mindent adjanak nekik oda, 
csak 18 óráig járuljanak hozzá a roma naphoz, mert akkor 20 órára kiürül az a rész, és akkor 
sokkal ellenőrizhetőbb lesz ott az a terület a rendőrség és a polgárőrség részéről. Amiben 
tudnak, segítenek, de ha éjjel kettőig van megengedve, akkor reggel 6-ig is lesznek. Tavaly 
úgy sikerült itt bent a település központban, hogy amikor mondták, hogy vége lesz vége lett, 
igaz, hogy nagyon sok szemetet hagytak maguk után. Ha a focipályán azt mondják, hogy 
kettőig maradhatnak, akkor nem tudni, hogy mikor lesz vége. Javasolja, hogy 18 óráig adják 
nekik oda a területet. Tavaly az önkormányzat felajánlott 500 darab kukás zsákot Czibak 
Lászlónak, hogy roma önkormányzati elnökként győzze meg a romákat, hogy szedjék össze a 
saját ingatlanukon a szemetet, de Lólé Gyulán kívül a kisebbségi önkormányzat tagjai nem 
segítettek ebben, még Suki Béla sem. Egyedül Lólé Gyula, aki rajta van azon, - de egyedül 
meg kevés, mert őt kihagyják mindenből, - hogy rendezettebb legyen a település. Javasolja, 
hogy kapjanak egy területet 18 óráig. Tavaly nem volt egyetértés a testületben, végül 
megvonták tőlük ezt a területet, de az sem volt jó. Inkább legyenek kint, de kontrolálva. 
Őrsparancsnok urat kérdezi, hogy mi a véleménye? 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: tavaly több képviselő is jelen volt a Ladány Napján, amikor a roma 
rendezvény meg volt tartva, a végén az italárusításhoz oda kellett állni, mert nagy baj lett 
volna, ha a törvény nevében nem lett volna felszólítva, hogy fejezze be az árusítást, mert 
megjelentek Újszászról is többen, akik már részegen érkeztek ide, és folytatták az italozást. 
Az biztos, hogyha bárhol megrendezésre kerül ez a rendezvényük, az hatalmas fokú rendőri 
felügyeletet igényel. Nem ijesztgetésképpen mondja, de ha szubkulturális tevékenységet 
folytató csoporttal kell intézkedni ott igenis, össze kell vonni az erőket. A sportpályát tekintve 
akár megvilágítás szempontjából, akár a hely elhelyezkedése nem tudja mennyire tudják azt 
kontrolálni, első a közbiztonságnak a fenntartása. Bertalan László képviselővel egyetért 
abban, hogy hagyni kell, hogy gyakorolhassák a kultúrájuk egy részét, csak valamilyen kötött 
formában. Ki garantálja azt, hogy ameddig engedélyük lesz, csak addig maradnak? Ki fogja 
őket felszólítani, hogy menjenek el? Ha nem mennek el akkor hogyan kezelik  a tömeget és a 
helyzetet, mert egy ittas tömegről beszélnek ahol tömegoszlatás nyilván szóba sem jöhet. Úgy 
kellene megoldani, hogy ne legyen probléma. Segítenek, megszervezik, szeretnék, hogy 
mindenki jól érezze magát, de első a közbiztonság fenntartása.  
 
Bertalan László képviselő: tegnap is elmondta, hogy bemegy és lekapcsolja az összes 
villanyt 18 órakor, hogy a mikrofonja se szóljon. 
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Tóth Dániel r. őrnagy: az rendben van, csak utána lesz egy felháborodott tömeg. 
 
Bertalan László képviselő: legyen, majd elmennek haza. Azért javasolta a 18 órát, mert 
augusztusban kb. fél 9-ig világos van, így lesz még 2 óra, amíg látnak. 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: meg kell azt értetni, hogy ők egy rendezvényt tartanak, a rendnek a 
megtartása az ő feladatuk. A sportpálya körül nekik rendet kell tartaniuk, ha ők nem tudnak 
rendet tartani, akkor jön a rendőrség. Mindenben segítenek, a kérdés, hogy ki  mondja meg 
nekik, hogy vége a rendezvénynek?  
 
Bertalan László képviselő: Czibak Lászlónak kellene a mikrofonba mondani, hogy vége a 
rendezvénynek. 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: ki lesz a helyszínen az italegység kiszolgáló? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzat részéről senki. 
 
Tóth Imre képviselő: nem szólt hozzá a pénzügyi bizottsági ülésen sem ehhez a témához, 
mert nem is tudja mit lehetne mondani erre a rendezvényre, egy biztos hogy most nem kíván 
ott lenni záróráig mint tavaly. Azzal egyet ért, hogy olyan korlátokat szabjanak, amibe nincs 
szükség a szoros felügyeletre, hogy vége legyen, hanem határozottan legyen nekik egy 
időpont megmondva és azzal a felelősséggel, hogy akkor abba kell hagyni a rendezvényt.  
Egy ilyen rendezvényhez biztos, hogy kell a rendőrségnek engedélye, hozzájárulása is, mert 
több száz fős tömegről van szó. Ha az önkormányzat azt mondja, hogy ezt a területet 18 óráig 
adja oda erre a rendezvényre, akkor azt kérnénk a rendőrségtől is, hogy ők is erősítsék meg 
ezt, és 18 óráig engedélyezzék a rendezvényt. Utána nincs tovább, haza kell hogy menjenek. 
Ha nem fognak ebben a kérdésben össze, akkor nem lehet ezt a rendezvényt kontrolálni.  
Tavalyi éppen elég volt, ott volt őrsparancsnok úr mellett, és látható volt hogyha nem 
hatékonyan, és nem azonnal avatkoznak be, akkor elszabadultak volna az indulatok és 
fékezhetetlen lett volna az egész rendezvény. A futballpályán zárt területen lesznek, nem 
ugyan az lesz, mint a téren volt a felügyelet, nem lesznek ott közöttük a polgárőrök, nem lesz 
közöttük a rendőrség, egy zárt téren lesznek bent és ők úgy gondolják, hogy azt csinálnak, 
amit akarnak. Nem lesz olyan egyszerű elfolytani azt a helyzetet, amit tavaly meg lehetett 
oldani, mert résen volt őrsparancsnok úr és azonnal intézkedett hatékonyan és így megszűnt a 
baj lehetőség. Egy ittas tömeget megfékezni, oszlatni nem egy egyszerű dolog. Azt a 
javaslatot támogatja, amit Bertalan László képviselő mondott, nagyon korai befejezést kell 
engedélyezni. Még azt a javaslatot is el tudná fogadni, amit Gyárfás Lajos képviselő úr 
mondott, hogy egyáltalán nem engedélyeznék a rendezvényt, tekintettel arra, hogy a tavalyi 
évben a rendezvény nem fedte azokat az ígéreteket, amiket elvártak volna a rendezőktől, ha 
nem tudnak rendezni, akkor ne rendezzenek. 
 
Bertalan László képviselő: amikor tavalyelőtt kinn volt a focipályán a rendezvény, akkor úgy 
volt a biztosítás, hogy nem kellett bemenni a területre csak az utcáról figyelték, hogy mi 
történik. Őrsparancsnok urat kérdezi, hogy nem lenne szerencsésebb benn lenni a területen? 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: a két területnek más a jogállása, mert az utca közterület a pálya pedig 
közforgalom számára megnyitott magánterület. Természetesen a rendőr bemehet. Nem tudják 
előre, hogy mit vált ki az, ha oda bevezényel 8 rendőrt és 10 polgárőrt.  
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Bertalan László képviselő: nem csak 18 órakor gondolta, hanem déltől, hogy ne legyen az a 
látszat, hogy azért mentek 18 órakor, hogy menjenek haza, hanem eleve is ott lenni felügyelni 
a rendezvényt. 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: nem tudja előre, hogy hogyan tudja ezt akkor ott kommunikálni 
részükre, hogy félreértés ne essen belőle, valamint a másik probléma, hogy volt szerencséjük 
egy másik településen egy keresztelőn éjszaka hajnal kettőkor intézkedni.  Az ittas romák 
másképpen értékelik a rendőri jelenlétet, mint kellene. Az ő szórakozásukban nem feltétlen 
pozitív az, ha ott egy egyenruhást vagy formaruhást lát. Ott is elmondták, hogy nekik ez 
probléma. Ezt a helyzetet kell kezelni, jól kell lekommunikálni, hogy miért vannak ott.  
 
Bertalan László képviselő: a keresztelő egy magánterületen volt valószínű a saját lakásán. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez a rendezvény is magánterületen lesz. Az 
önkormányzat tulajdona a sportpálya, amit haszonkölcsön szerződéssel szoktak oda adni 
nekik. A haszonkölcsön szerződésben rögzítik az ő kötelezettségüket, Czibak László a 
szervező, ő felel a rendezvényért attól a pillanattól kezdve egy magánrendezvénynek minősül. 
Az önkormányzat tulajdonát átadják használatra, oda nem tudnak csak úgy besétálni, hogy 
jöttünk a rendőrök vagy a polgárőrök, mert ezt nem tehetik meg. Ha ő vagyonvédelmi vagy 
biztonsági céget oda kihív, azt ő megteheti és ott a rendet védheti, de intézkedni csak akkor 
mehet a rendőr, ha hívják. Adott esetben ez egy magánterületté válik. 
 
Bertalan László képviselő: a megállapodásban nem lehet rögzíteni, hogy bemehet oda a 
polgárőr és a rendőr? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem. 
 
Bertalan László képviselő: ha szét akarják verni az öltözőt, akkor az utcáról kell végignézni? 
 
Tóth Imre képviselő: nem, akkor bemehet a rendőr.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: annyi véleménye van az egészhez, hogy Czibak László 
mentalitását ismerve nem biztos, hogy nagyobb felháborodást keltene részéről, ha azt 
mondják, hogy semmi ne legyen, mintha azt mondják, hogy este 6-ig. Ezt kellene mérlegelni, 
hogy érdemes-e kockáztatni azt a 6 órát is. Mert megint az lesz, hogy az önkormányzat 
semmit nem adott, nincs színpad, nincs szék, nincs sátor és lázítani fog. Megadják neki ezt a 
lehetőséget, vagy mondják azt, hogy nem, mert ő sem teljesített.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: örülök, hogy parancsnok úr ezeket a dolgokat elmondta, és 
hogy az elmúlt éveket így látják. A haszonkölcsön szerződésben az italmérési lehetőséget ki 
lehet kötni? 
 
Lovász Imre jegyző: azt nem. Ha bármi probléma, vagy balhé van az a rendező felelőssége.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: most lesz ballagás, majd búcsú, előtte volt középiskolai 
ballagás. A múlt héten is pörgött a zene az egész településen, akkor volt szünet mikor 
lekapcsolták sajnálatos módon a T-Plasztik tragédiája miatt az áramot.  
 
Szöllősi János képviselő: parancsnok úrtól illetve a jegyző úrtól kérdezi, hogy lehet-e olyan 
kikötést tenni feléjük, hogy rendezőket állítsanak és ezeknek a rendezőknek adják le a 
névsorát, illetve hogy ezek e rendezők feleljenek a szerződésben foglaltak betartásáért?  
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Lovász Imre jegyző: nem, nekik lesz átadva a terület, tehát az összes felelősség, minden 
rájuk van átruházva.  
 
Szöllősi János képviselő: ki lehet-e kötni a szerződésben, hogy rendezőket fogadjanak, úgy  
mint egy focimeccsen? 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: fölösleges kikötni, mert azé a felelősség, aki a rendezvényt szervezi. 
 
Szöllősi János képviselő: bele kellene ezt venni a szerződésbe, és ha nem teljesíti, akkor lehet 
azt mondani neki nem csináltad meg és kész. Tavalyelőtt is ez volt a baj, hogy 1 percre nem 
volt áram és csak úgy kapták itt a polgármester asszonyék a fenyegetéseket. 
 
Lovász Imre jegyző: biztos, hogy olyan ember biztosítaná, akit ő hív, és akkor mindegy. 
 
Szöllősi János képviselő: de akkor le lenne adva a neve, és a rendőrségnek lenne oka 
közbelépni. 
 
Tóth Imre képviselő: akkor mehet be a rendőrség, ha olyan cselekményt tapasztal, ami 
indokolja a rendőrségi jelenlétet. Azon kívül a belső rendezők tartják fönn a rendet, tehát ha a 
kapuban megállnak, és nincs ok arra, hogy bemenjenek, akkor a polgárőr sem mehet be, meg 
senki sem, mert egy zárt rendezvényen vannak. Ha a rendőrség azért akar bemenni, hogy 
igazoltasson, akkor bemehet, mert föltételezi azt, hogy van ott valaki, akit elő lehet állítani, 
vagy elő kell állítani, de nem fogják ők sem megzavarni a rendezvény bonyolítását csak azért, 
hogy irritálják őket, meg hogy rossz hangulatot keltsenek. Tehát ez nem így működik.  
 
Szöllősi János képviselő: érti, de arra gondolt, hogy ha az van leírva a szerződésben, hogy 18 
óráig akkor már van jogalap, amiért bemehet a rendőrség, ha 18 órakor nem fejezik be a 
rendezvényt.   
 
Tóth Imre képviselő: nem, akkor is több lehetősége van, nem tartotta be a 18 órát majd 
polgári peres úton be lehet perelni, hogy nem tartotta be a szerződési szabályt. Sajnos ilyen a 
jogrend. Csak akkor van lehetőség intézkedni, ha bűncselekményre utaló jelek vannak, az 
meg nem bűncselekményre utaló jel, hogy ő nem 18 órakor nem küldte haza a vendégeket. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: arra sincs garancia, hogy ha hajnal kettőig 
engedélyezik neki, akkor kettő órakor hazamennek. 
 
Tóth Imre képviselő: egyre jobban hajlik arra, hogy egyáltalán ne is engedélyezzék, ne adják 
oda a területet. Jobb, ha közterületen tarják a rendezvényt, mert akkor legalább jogosultságok 
vannak arra, hogy ott tartózkodjon a rendőr, a polgárőr, zárt területen nincs jogosultságuk.  
 
Bertalan László képviselő: Akkor legyen augusztus 10–én de nem a focipályán, hanem a 
vásártéren, vagy a központban. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem a romákkal van a probléma. Ha azok az 
emberek jönnének be szórakozni, akik közfoglalkoztatottak, és azok akik úgy érzik, hogy 
szükségük van a kultúra megtartására akkor nem lenne gond, de ez nem erről szól. Czibak 
László soha egyetlen ígéretét nem tartja be. Amit tavaly Kun Adriennel és Seresné Lados Éva 
képviselőékkel csinált, hogy megígérte nekik a csillagot az égről, utána teljesen ellenkező 
dolgokat csináltak. Utána az önkormányzat lett számon kérve, hogy ők miért nem szerepeltek 
az újságban? Azt gondolták, hogy az jó ötlet, és most is azt mondja, hogy az jó ötlet a Ladány 
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napjával összevonni, ha olyan programokat csinálnak, amibe belevonják a családokat, a 
gyerekeket. Sorversenyek, ugráló vár és egyebek. Nehéz együtt működni bárkivel, ha csak 
egyoldalú az együttműködés.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: rengeteget dolgoztak neki és ez sem volt jó. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, és még majdnem a képviselők vesztek 
össze testületi ülésen egymással miatta. Van olyan ember közöttük, aki megérdemelné csak 
nem így. Eddig kettő javaslat van. Az egyik a pénzügyi bizottság javaslata, hogy adják oda a 
futballpályát öltözővel, hulladéktartóval, a takarítást ők vállalják, illetve 8-tól 18 óráig 
engedélyezik megtartani a rendezvényt, a másik pedig a Gyárfás Lajos képviselő úr javaslata, 
hogy nem támogatja a rendezvényt. Van-e ezektől eltérő javaslat?  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: ha megszavazzák, hogy nem engedélyezik, akkor az indoklásban 
le kellene írni, hogy azért, mert az önkormányzat kérését sosem teljesítik, nem működnek 
együtt a nagy önkormányzattal ezért nem engedélyezik, nehogy aztán azt fogja a testületre, 
hogy rasszisták.  
 
Bertalan László képviselő: akkor meg fogja tartani majd otthon., úgy mint a tavalyi 
választáskor is megtartották a bulit, arról sem tudott senki. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nyertek egy pályázatot, egy pályázati összeget, amit 
el kell, hogy költsenek. Ha az önkormányzat nem ad nekik területet, akkor kitalálnak valamit, 
és akkor viszont még ennyi szervezés se lesz.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nagyon pozitív hogy májusban tudják  tárgyalni 
ezt a kérelmet, nem augusztus 8-án, viszont ha az önkormányzat területén szeretné tartani és 
erre pályáztak. Illene előtte megkérdezni, úgy ahogy illene a többi pályázat előtt is az 
együttműködést, meg azokat a feltételeket, amiket ő kitalált meg bevállalt, mert rendszeresen 
adják oda az autót, teherautót, kisbuszt az ő pályázatait segítve, úgy, hogy nem kérdezi meg 
hogy van-e rá kapacitás, ettől függetlenül az autók mindig a rendelkezésére állnak. Legutóbb 
állítólag mentek segélyszállítmányért pénteken. Direkt mondták neki, hogy előtte hívja fel, 
hogy mehetnek-e, de nem telefonált, és mikor odamentek üresen jött vissza az autó, mert 
csütörtökön szétosztották az adományt. Ezek felelőtlenségek. Az önkormányzat pénzén 
táncolva ezt ő megcsinálja. Ha benyújt egy pályázatot, kérdezze meg, hogy van-e hajlandóság 
arra, hogy oda adják a területet. Arra is volt példa és rendszeresen előfordul, hogy nem 
számol el időben. Utólag a Minisztériumból szólnak le, hogy segítsenek neki elszámolni, 
vagy kap az önkormányzat egy levelet, hogy nyújtsák be a beszámolót. A nagy 
önkormányzat. Nem ő. Semmire nincsen gondja ilyen téren. Ennyi elvárható lenne.  
 
Gyárfás Lajos képviselő: arra gondolt, amit doktornő is mondott, hogy le kell írni a 
problémákat. Fel kell hívni a figyelmét arra, hogy az önkormányzat azzal a kéréssel fordul a 
kisebbségi önkormányzathoz, hogy a kiosztott szemetes zsákokba gyűjtesse össze a szemetet. 
Van még két hónap, majd meglátják, hogy mennyire lesz együttműködő.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: amit polgármester asszony említett a segélyszállítmánnyal 
kapcsolatban, csak annyit szeretne hozzáfűzni, hogy Czibak László 24-én  közölte vele hogy 
legyen ott az iskolában feltétlen reggeltől, mert hozzák a szállítmányt, elkérte a NÜVI-től a 
teherautót, és hogy biztosítsák a helyet mert ő többet nem engedi be a családokat a lakásba. 
Göröcs Lászlótól kérdezte meg, hogy talán nem lett biztosítva a teherautó? Nem szólt, hogy 
nem jött össze és ez már a második alkalom volt.  
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Dr. Bakos Beáta képviselő: tavaly nem látta jó ötletnek, hogy összevonták a falunappal az ő 
napjukat, de utólag azt kell mondja, hogy mégiscsak az volt a kisebbik rossz, és nem volt az 
annyira rossz ötlet. Igaz, hogy sokat kellett dolgozni, de szeptemberben sötét van, hideg este, 
és szombaton este, amikor a fő nap volt, már alig voltak kint. Ajánlják fel, hogy legyen 
kulturális program beépítve a Ladány Napjába. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: ugyanazt a családot tanítja be, tehát az is az ő kulturális 
rendezvényük. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ezt javaslatnak felírja? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: igen, javasolja a rendezvényt integrálni. Szombat este végül nem 
volt sok ember, a botrány nem akkor volt. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: de igen, akkor kezdődött volna, de őrsparancsnok úrék 
odamentek az italoshoz.   
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: a büfét az önkormányzat becsukathatja, amikor gondolja.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: tavaly is megígérte az együttműködést, hogy 
minden úgy lesz amikor meg oda került a sor, hogy Adriennel leegyezteti a programokat 
akkor semmi nem úgy teljesült ahogy megígérte.  
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: nem lehet rá bízni ilyet hogy egyeztessen mert amikor kerestétek 
a fellépőket előtte nap nem tudták megmondani, hogy hányan jönnek. Adjanak nekik 
lehetőséget, hogy legyenek olyan programjaik Ladány Napján belül, ami az ő kultúrájuk. De 
lehet, hogy azt mondja, hogy ez neki nem kell. 
 
Bertalan László képviselő: akkor az első javaslatra is lehet azt mondani.  
 
Szöllősi János képviselő: azt írja kérelmében, hogy elnyert pályázatuk van. Bemutatta, hogy 
elnyerték? Májusban. Amikor még azt sem lehet tudni, hogy milyen pályázatok vannak 2019-
ben ő már elnyerte.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: megkapják mindig, majdnem automatikusan. Minden 
évben beadták a pályázatot. Támogatási szerződést még nem láttak, de minden évben 
megkapják. Ha roma napot akar tartania bármelyik roma önkormányzat, akkor az általában 
támogatást nyer, mely 200 ezer forint körül szokott lenni. A többi településen ezt a romanapot 
valahogy jobban sikerül megrendezni. Más településen nem tart reggel nyolctól hajnali 
kettőig, hanem fellépnek a gyerekek, fellépnek a hagyományőrzők és vége. Maximum fél 
napot kellene adni, még a 6 óra is sok. Legyen délelőtt, mert akkor nem is tudnak inni. Akkor 
tényleg a gyerekekről meg a fellépőkről szólna az egész.  Egymásnak jönnek fellépni a 
gyerek. Ők vitték már el a családi napot a buli felé. Azért akarják a pályán, mert 
focimeccseket tartanak. Lehetne nyolctól délig vagy 13 óráig, míg megfőznek a 
focicsapatoknak, mert tavaly is úgy volt.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Ladány Napjával kapcsolatban Kun Adrienn 
jelezte, hogy az előadók le vannak szervezve, le vannak szerződve.  
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: nem szeretné, hogy Ladány Napja keretein belül legyen. 
Augusztus 10-én 16 óráig javasolja támogatni a rendezvényt.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez volt a 4. Javaslat. Az első a pénzügyi 
bizottság javaslata, a 2. Gyárfás Lajos képviselő javaslata, hogy nem támogatja a kérelmet, a 
3. javaslat hogy a Ladány Napján kulturális programokkal legyen megvalósítva a roma 
családi nap, és a 4. javaslat Bagi Zsolt képviselő javaslata hasonlóan a pénzügyi 
bizottságéhoz, de attól eltérően csak 16 óráig javasolja.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a kérelemmel, és 
egyben támogatja azt? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen, 9 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
168/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Családi Roma Naphoz történő 
hozzájárulásra irányuló kérelmének elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és nem 
támogatja a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmét, mely a Családi 
Roma Nap 2019. augusztus 10-i megrendezéshez való hozzájárulásra irányult. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni Gyárfás 
Lajos képviselő javaslatát, hogy nem támogatják a kérelmet egyáltalán, semmilyen formában 
A Képviselő-testület a javaslatot 2 igen, 5 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett elutasítja, 
és a következő határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
169/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Gyárfás Lajos képviselő javaslatának elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja Gyárfás 
Lajos képviselő javaslatát, mely a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
kérelmének elutasítására irányult. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért Dr. Bakos Beáta 
képviselő javaslatával, hogy a Ladány Napja keretein belül kulturális programokkal legyen 
megvalósítva a családi roma nap? 
A Képviselő-testület a javaslatot 2 igen, 5 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett elutasítja, 
és a következő határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
170/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő javaslatának elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja Dr. Bakos 
Beáta képviselő javaslatát, hogy a Ladány Napja keretein belül kulturális 
programokkal legyen megvalósítva a családi roma nap. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával, hogy járuljanak hozzá a focipályán a családi roma nap megtartásához 
8-18 óráig azzal, hogy a takarítást utána ők vállalják? 
A Képviselő-testület a javaslatot 2 igen, 6 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett elutasítja, 
és a következő határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
171/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
A Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatának elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát mely a Családi Roma Nap 
megrendezéséhez való hozzájárulásra irányult 2019. augusztus 10-én 8:00 órától 18:00 
óráig. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet Bagi Zsolt Arnold 
képviselő javaslatával, hogy 8-16 óráig járuljanak hozzá a Családi Roma Nap 
megrendezéséhez 2019. augusztus 10-én? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen, 9 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
172/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő javaslatának elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja Bagi Zsolt 
Arnold képviselő javaslatát mely a Családi Roma Nap megrendezéséhez való 
hozzájárulásra irányult 2019. augusztus 10-én 8:00 órától 16:00 óráig. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának felülvizsgálatára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: doktor úr telefonon kereste meg azzal a kéréssel, 
hogy emeljék meg az ő vállalkozói díját, melyet utána írásban is benyújtott. A pénzügyi 
osztály készített egy kimutatást a háziorvosi körzet finanszírozásáról 2019. április 30-i 
dátummal. Tegnap előtt újra telefonált doktor úr, hogy szeretné visszavonni a kérelmét. 
Tájékoztatta, hogy semmi akadálya, csak kérte, hogy írásban nyújtsa be, mert a kérelem már 
kiküldésre került a képviselők részére. Azt mondta, hogy akkor nem vonja vissza a kérelmet, 
de nem probléma, ha nem támogatja a testület, mert nem szeretné költségbe verni az 
önkormányzatot. Pénzügyi bizottság tárgyalta, milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság nem 
javasolja a vállalkozói díj megemelését.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
173/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel nem támogatja 
az I. számú háziorvosi körzet vállalkozói díjának emelést, tekintettel arra, hogy a 
praxis finanszírozása nem teszi lehetővé.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ I. számú háziorvosi körzet – Dr. Danicz László háziorvos 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatására (belterületi járdák felújítása) 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta. 
Minden évben lehetősége van az önkormányzatnak a Belügyminisztérium által kiírt pályázati 
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lehetőségre kérelmet benyújtani, ennek a lehetőségét szeretnék most kihasználni 85%-os 
támogatás mellett. Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőt kérdezi, hogy kívánja-e az írásos 
anyagot szóban kiegészíteni? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előterjesztés részletesen tartalmazza, hogy melyik 
járdaszakaszok lennének felújítva. Amennyiben nyer a pályázat, úgy 2020. december 31-ig 
kell megvalósítani. A NÜVI elkészítette a költségvetést, így ismerik a kivitelezési részleteket 
is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja a pályázat benyújtását, az önerőt az önkormányzat 2019. évi költségvetésében a 
várható iparűzési adó többletbevétele terhére javasolják biztosítani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
174/2019. (V. 30.) sz. határozata 

Pályázat benyújtására önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, 
a pályázat saját erejének biztosítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel pályázatot nyújt be Magyarország 
2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 3. melléklet II. 2. pont 
c) alpontjában meghatározottak szerint a Belügyminisztériumhoz, az önkormányzati 
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása pályázati kiírásra, jászladányi 
belterületi járdák felújítására. 
A pályázat teljes költsége: 17 647 166,- Ft 
Támogatás összege (85%): 15 000 000,- Ft 
Önerő (15%): 2 647 166,- Ft 
 
Képviselő-testület a pályázat saját erejét 2 647 166,- Ft-ot az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a várható iparűzési adó többletbevétele terhére biztosítja. 
 
Felelős: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
Határidő: 2019. május 31. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
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9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés támogatási kérelem megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: támogatási kérelem érkezett, melyet nem kíván 
szóban kiegészíteni. pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat 
született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja 250 ezer forinttal támogatni az Asociatia Bogatalji Mozgalom Csíkrákos és 
Göröcsfalva kérelmét az iparűzési adóbevétel terhére.  
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
175/2019. (V. 30.) sz. határozata 

Az Asociatia Bogatalji Mozgalom Csíkrákos és Göröcsfalva kérelmének támogatása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel az Asociatia Bogatalji Mozgalom 
Csíkrákos és Göröcsfalva részére 250.000.- forint támogatást biztosít az önkormányzat 
2019. évi költségvetésében a várható iparűzési adó többletbevétel terhére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Asociatia Bogatalji Mozgalom Csíkrákos és Göröcsfalva - elektronikusan 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt keretében 
szolgáltatók kiválasztására 
Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Major Ferencné alpolgármesternek. 
 
Major Ferencné alpolgármester: ismételten a járási pályázat kapcsán az óvodai Intézményi 
Fejlesztési Terv (IFT), valamint tematikus hétvégi/szünidei kirándulás szervezése tárgyában 
ajánlatkérési eljárást bonyolítottak le. Az IFT elkészítésére 2 főt kellene kiválasztani, az 
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autóbusz szállítási feladat ellátásra, valamint az úti csomag készítésére 1-1 szolgáltatót 
kellene kiválasztani. Kéri a testületet az előterjesztés szerinti határozati javasatok 
elfogadására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az óvodai 
Intézményi Fejlesztési Terv elkészítésére Kántor Sándor ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
176/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében az óvodai Intézményi Fejlesztési Terv 
elkészítése feladat ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében az óvodai Intézményi Fejlesztési Terv elkészítése feladat 
ellátására Kántor Sándor (5130 Jászapáti, Táncsics út 66.) árajánlatát fogadja el bruttó 
135.000,- Ft/hó, 6 hónap időtartamra bruttó 810.000,- Ft értékben. A forrást a projekt 
költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: legkésőbb 2019. 06. 30-ig 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Kántor Sándor (5130 Jászapáti, Táncsics út 66.) 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az óvodai 
Intézményi Fejlesztési Terv elkészítésére Lajosné Kiss Klára ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
177/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében az óvodai Intézményi Fejlesztési Terv 
elkészítése feladat ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében az óvodai Intézményi Fejlesztési Terv elkészítése feladat 
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ellátására Lajosné Kiss Klára (5055 Jászladány, Tass vezér u. 14.) árajánlatát fogadja 
el bruttó 135.000,- Ft/hó, 6 hónap időtartamra bruttó 810.000,- Ft értékben. A forrást a 
projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: legkésőbb 2019. 06. 30-ig 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Lajosné Kiss Klára (5055 Jászladány, Tass vezér u. 14.) 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet autóbusz szállítási 
feladat ellátására Törőcsik István ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
178/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében tematikus hétvégi/szünidei kirándulás 
autóbusz szállítási szolgáltatás feladat ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében tematikus hétvégi/szünidei kirándulás autóbusz szállítási 
szolgáltatás feladat ellátására Törőcsik István (5054 Jászalsószentgyörgy, Kölcsey u. 
20.) árajánlatát fogadja el nettó 295.000,- Ft + 79.650,- Ft ÁFA, bruttó 374.650,- Ft 
értékben. A forrást a projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Törőcsik István (5054 Jászalsószentgyörgy, Kölcsey u. 20.) 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az úti csomag 
elkészítésére a NÜVI ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
179/2019. (V. 30.) sz. határozata 
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Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretébe kirándulás úti csomag készítése feladat 
ellátására szolgáltató kiválasztására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében kirándulás úti csomag készítése feladat ellátására a 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény (5055 Jászladány, Hősök tere 
6.) árajánlatát fogadja el nettó 81.000,- Ft + 21.870,- Ft ÁFA, bruttó 102.870,- Ft 
értékben. A forrást a projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény (5055 Jászladány, 

Hősök tere 6.) 
 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú járási projekt keretében 
szolgáltatók kiválasztására 
Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Major Ferencné alpolgármesternek. 
 
Major Ferencné alpolgármester: ez a másik járási pályázat, melynek keretében a szünidei 

szabadidős programok szervezése, valamint gyermekfelügyelő feladat ellátása tárgyában ajánlatkérési 

eljárást bonyolítottak le.  Kéri a testületet az előterjesztés szerinti határozati javasatok 
elfogadására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az írásos anyaggal és az elhangzottakkal kapcsolatban? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a szünidei 
szabadidős programok szervezésére a Jászladányért Egyesület ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
180/2019. (V. 30.) sz. határozata 
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Az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében a szünidei szabadidős programok 
szervezése feladat ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.5.3-16-2017-
00032 azonosítószámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében a szünidei szabadidős programok szervezése feladat ellátására 
a Jászladányért Egyesület (5055 Jászladány, Hősök tere 6.) árajánlatát fogadja el nettó 
660.000,- Ft + 0,- Ft ÁFA, összesen bruttó 660.000,- Ft értékben. A forrást a projekt 
költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányért Egyesület (5055 Jászladány, Hősök tere 6.) 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a 
gyermekfelügyelő feladat ellátására Bertalan Szilvia ajánlatának elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
181/2019. (V. 30.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 azonosítószámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében gyermekfelügyelő feladat ellátására 
szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.5.3-16-2017-
00032 azonosítószámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti járásban” 
című projekt keretében a gyermekfelügyelő feladat ellátására Bertalan Szilvia (5055 
Jászladány, Nagytemető u. 20.) árajánlatát fogadja el bruttó 15.000,- Ft/nap, 5 nap 
időtartamra, összesen bruttó 75.000,- Ft értékben. A forrást a projekt költségvetéséből 
biztosítja. Egyben megbízza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Bertalan Szilvia (5055 Jászladány, Nagytemető u. 20.) 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
 
 




